
 

 

Protokoll fört vid ordinarie styrelsemöte på Veckefjärdens GC 

den 23 september 2024 kl. 18.00. 

 

Närvarande:  

Mette Jakobsson 

Mia Lundberg 

Anna Hållberg 

Camilla Widmark 

Gustaf Lefvert 

Hans Tavér 

Anders Lindgren 

Björn Vincent 

Christian Mattfolk (Adjungerande) 

Frånvarande: Adjungerande Mikael Nordin 

 

§ 1. Sammanträdet öppnas 

Mette öppnade mötet och hälsade oss välkomna. Anders valdes till sekreterare. 

 

§ 2. Fastställande av dagordningen och föregående protokoll  

Dagordningen fastställdes och föregående protokoll gicks igenom och godkändes. 

 

§ 3. Information från ÅGF och alla kommittéer  

- ÅGF: Björn berättar om en kommande planeringskonferens. SGF kommer att 

informera om VISION 2031. Kommer att samla ihop samtliga klubbars valberedare 

under planeringskonferensen och ta ”lärdom av proffsen” (10 november 2024). 

Pratade om LAG-SM Seriespel 17–19 juli 2025.   

- Ban: Man har ett BK-möte den 15 oktober där man tar upp bl.a. inkomna funderingar 

om banan från medlemmarna samt går igenom vad som utförts och vad som 

planeras. Det finns protokoll att läsa på VfGC klubbsidan. 

- Dam: Den 16/9 inkom ett mejl om att Sonja H W och Karin N avslutar sitt ”ledarskap” 

inom damkommittén. Man har haft sin årliga avslutning. Planerar för att skicka ut en 

enkät till damerna. 



- Tävling: Tävling Rosa Bandet söndag 29 september. Funderar på en tävling m.h.a. 

BYD den 6 oktober med max 30 st. lag och 2-mannascramble. 2025 har VfGC DM. 

Man har under PGA DM provat använda digitala scorekort, fungerade bra. 

- Junior: Haft sin årliga avslutning och det var 15 st. deltagare, och det fungerade bra. 

Juniortouren fick två tävlande. 

- Medlem: Mette berättade om klubbresan till Piteå 31/8 – 1/9. Önskar få med fler 

”ungdomar”, hur gör man det? Planerar redan för kommande säsong. Hasse 

informerade att vi snart kommer att skicka ut ett medlemsbrev, att kommittéerna ska 

förberedda sig att ge information till Hasse. 

 

§ 4. Tvillingsta AB informerar efter att företagsgolfen avslutad 

Stängningsdatum stora banan är satt till 27 oktober. Ev. tidigare beroende på vädret. 

 

§ 5. Ekonomi 

Gustaf redogjorde för ekonomin. 

 

§ 6. Samarbeten 

Mette har sammanställt ett Friskis & Svettis erbjudande, som kommer att skickas ut till 

samtliga medlemmar. 

 

§ 7. Projektstöd 

Vi pratade om utskicket från SGF och går igenom det senare. 

 

§ 8. Styrelsemöten framöver 

Nästa möte 21 oktober 2024 

 

§ 9. Övrigt 

- Höstavslut för styrelsen blir den 5 oktober. 

- Projektstöd för 65+ och tjejsatsning hann mötet ej gå igenom. 

- Att styrelsen gärna vill vara delaktig i ett kommande TK-möte för planeringen 2025.  

- Mette framfört önskemål om att man varannan vecka startar från hål 1 resp. hål 10. 

- Mejl från SGF Lena Lindström avvaktades. 

- Årets golfare. 

- TvAB/Mikael önskade en policy att hänvisa till vid exempelvis om det händer 

”olyckliga/farliga händelser” på banan. Björn svarade med att det finns hos SGF en 

Juridisk kommitté som tar emot ”olyckliga/farliga händelser” från en golfklubb. 

- Korthålsbanan kommer att värderas, slopas. 

 

 

 



§ 10. Mötet avslutas 

- Mette avslutade mötet 

 

 

Vid pennan och tangentbordet, Anders Lindgren 

 

…………………………………………… 

Anders Lindgren 

 

Justeras 

 

…………………………………………… 

Mette Jakobsson 


